
Protokół Nr XVI 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 29 grudnia 2011 roku 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał  radnych powiatowych, radnych Rady Miejskiej, pracowników Urzędu, 
sołtysów i kierowników jednostek organizacyjnych. 
Stwierdził iż obecnych jest 13 radnych co stanowi odpowiednie quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Stanisława Łazarskiego. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Radny J. Strzelec 
- zgłosił wnioski do budżetu na 2012 rok wypracowane przez Komisje: 
1) w zadaniach drogowych poz. 13 i 23 dopisać masą bitumiczną, 
2) przeznaczyć 8000zł na odcinek drogi do p. Rylskiego, 
3) propozycja obchodów jubileuszy jednostek OSP co 10 lat. 
Pan Przewodniczący 
- te wnioski będą rozpatrywane przy uchwalaniu budżetu. 
Odczytał wniosek Burmistrza o wprowadzenie zmian do porządku obrad  
- wykreślenie pkt. 16 – uchwała w sprawie określenia górnych stawek opłat za 
składowanie odpadów komunalnych na Składowisku odpadów w Borszowicach, a w 
to miejsce wprowadzenie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy 
informacji i deklaracji podatkowych. 
Wprowadzenie po pkt. 18 : 
– pkt. 19  uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr XIV/99/2011 z dnia 28 
października w sprawie przekazania prowadzenia SP im. Jana Pawła  II w 
Krzcięcicach Fundacji na Rzecz Wspierania Rodziny oraz dzieci i Młodzieży 
„Fundacja z Uśmiechem” w Kielcach. 
–pkt.  20  uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr XIV/101/2011 z dnia 28 
października w sprawie przekazania prowadzenia SP im. Bohaterów Armii Krajowej 
w Tarnawie Fundacji na Rzecz Wspierania Rodziny oraz dzieci i Młodzieży „Fundacja 
z Uśmiechem” w Kielcach. 
W związku z wystąpieniem Wojewody Świętokrzyskiego. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Odczytał proponowany porządek obrad z przyjętymi poprawkami: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa  za 2011 rok. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała w  sprawie zmian w WPF na lata 2011 – 2020. 
8. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok. 



9. Uchwała w sprawie WPF na lata 2012 – 2020. 
10. Podjecie uchwały budżetowej na rok 2012: 

            – odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
            – odczytanie opinii w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez  
               przewodniczącego Komisji Budżetowej, 
            – odczytanie opinii RIO o projekcie uchwały budżetowej oraz o prognozie    
               długu, 
            – dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 
            -  głosowanie nad uchwałą budżetową. 
      11. Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i  
            Rozwiązywania    Problemów Alkoholowych na 2012 rok. 
      12. Uchwała w sprawie uchwalenia Programu  Przeciwdziałania Narkomanii dla 
           Gminy Sędziszów na rok 2012. 

13. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Filialnej w Klimontowie  oraz 
utworzonego w szkole oddziału przedszkolnego. 

14. Uchwała w sprawie ustalenia kosztu 1 godziny usług opiekuńczych w 2012 
roku świadczonych  przez   opiekunki domowe  Miejsko – Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Sędziszowie. 

15. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały własnej Nr XVI/176/2008 roku    w 
sprawie  szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności, za 
specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz warunków częściowego lub całkowitego 
zwalniania od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

16. Uchwała w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 
podatkowych. 

17. Uchwała w sprawie obciążenia nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów 
wsi Łowinia Nr 60. 

18. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości położonej w 
Borszowicach. 

19. Uchwała w sprawie zmian w uchwale Nr XIV/99/2011 z dnia 28 października 
w sprawie przekazania prowadzenia SP im. Jana Pawła  II w Krzcięcicach 
Fundacji na Rzecz Wspierania Rodziny oraz dzieci i Młodzieży „Fundacja z 
Uśmiechem” w Kielcach. 

20. Uchwała w sprawie zmian w uchwale Nr XIV/101/2011 z dnia 28 października 
w sprawie przekazania prowadzenia SP im. Bohaterów Armii Krajowej w 
Tarnawie Fundacji na Rzecz Wspierania Rodziny oraz dzieci i Młodzieży 
„Fundacja z Uśmiechem” w Kielcach. 

21. Odpowiedzi na interpelacje. 
22. Wolne wnioski i dyskusja. 
23. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
13 głosów – za 



Ad. 5 
Burmistrz odczytał sprawozdanie z działalności za 2011 rok (materiał stanowi 
załącznik do protokołu). 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania? 
Radny J. Strzelec 
- podsumowując powiedział Pan, że rok był dobry dla gminy, ale do oświaty 
dokładamy ok. 4mln, 
- zapytał czy są wpływy z sąsiednich gmin do OSiR? 
Pan Burmistrz 
- z naszego ośrodka korzysta młodzież nie tylko z sąsiednich ale i z dalekich gmin, jest 
ich więcej niż naszych dzieci. Mam nadzieję, że odpowiednią pracą przekonamy 
więcej osób do korzystania z obiektów OSiR. 
Zakłady pracy wykupiły karnety dla swoich pracowników choć jeszcze nie wszystkie. 
Radny N. Jawor 
- mało dzieci korzysta bo basen jest dla bogatych, proszę o wykazy ze szkół i 
sprawdzenie jaka jest przyczyna że nie przyjeżdżają a my dotujemy OSiR. 
Pan Burmistrz 
- to jest widzenie w czarnych kolorach. W ramach utworzonych sekcji są objęte 
wszystkie szkoły ale na siłę nikogo nie przyciągniemy. Basen nie jest dla bogatych ale 
dla wszystkich, naszą rolą jest przekonywanie do większego udziału. 
Pan K. Chmaruk 
- w listopadzie zakończył się projekt prowadzony przez Stowarzyszenie FANACTIV. 
Zajęcia na hali i basenie były za darmo i był problem bo dzieci zapisały się a później 
nie przychodziły. 
Obecnie realizowany jest następny projekt i znów ciągle zmieniamy listy uczestników 
bo zapisują się a nie przychodzą. Moim zdaniem problemów trzeba szukać w domu. 
Jest to nasza rola, nauczycieli, radnych aby zachęcić młodzież do korzystania z 
obiektów. 
Ad. 6 
Pan Przewodniczący 
- co roku mieliśmy taką tradycję, że na sesji budżetowej nie było interpelacji. 
Radny N. Jawor 
- mam jedną prośbę aby wyzbierać śmieci wokół wysypiska wyjazd od Grązowa, 
ludzie zrobili dzikie wysypisko. 
Ad. 7 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  na lata 
2011 – 2020. 
Głosowanie 
13 głosów – za                     uchwała Nr XVI/118/2011 
Ad. 8 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok. 
Głosowanie 
13 głosów – za                      uchwała Nr XVI/119/2011 



Ad. 9 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012 – 2020. 
Głosowanie 
13 głosów – za                      uchwała Nr XVI/120/2011 
Ad. 10 
Pani Skarbnik 
- zgodnie z art.234 ustawy o finansach publicznych i uchwały Rady Miejskiej w 
sprawie określenia trybu prac nad budżetem, Burmistrz może na wniosek lub z własnej 
inicjatywy dokonywać zmian w projekcie budżetu i stąd proponowane zmiany po 
stronie dochodów i wydatków zgodnie z załącznikiem. 
Dochody – od przedsiębiorcy kwota 11.715zł na przebudowę ul. Spółdzielczej. 
Wydatki – zmniejszenie na wynagrodzeniach dla pracowników Urzędu i jednostek 
organizacyjnych gminy, 
- zmniejszenie rezerwy ogólnej o 60.000zł 
- wprowadzenie zadania przebudowa ul. Spółdzielczej 
- zakup kontenerów socjalno – mieszkalnych 
Musimy wypracować nadwyżkę operacyjną jest różnica między bieżącymi wydatkami 
a dochodami. Każda gmina będzie miała określony indywidualny wskaźnik. 
Odczytała projekt uchwały budżetowej na 2012 rok. 
Radny W. Tabor 
- odczytał opinię Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji Gminy o 
projekcie budżetu na 2012 rok, opinia pozytywna. 
Pani Skarbnik 
- odczytała opinię RIO w Kielcach o projekcie budżecie gminy Sędziszów na 2012 
rok, opinia pozytywna. 
Pan Przewodniczący 
- rozpoczynamy dyskusję na projektem budżetu , w 2012 roku będziemy mieli mniej 
wydatków inwestycyjnych, mam nadzieję że opatrzność nad nami czuwa jak 
dotychczas. 
Radny W. Tabor 
- Komisje Rewizyjna i Budżetowa wypracowały 2 wnioski do budżetu: 
1) środki zaoszczędzone  z przetargu na drogi pozostawić w tym dziale, 
2) jubileusze strażackie dofinansowywać co 10 lat. 
Radny J. Strzelec 
- zapomniał Pan o wniosku w sprawie dołożenia 8000zł na drogę k/Rylski Przełaj 
Czepiecki. 
- proszę o poprawienie zapisów w zadaniach inwestycyjnych rocznych w poz. 13 i 23 
zamiast wyrównanie tłuczniem – nakładka bitumiczna. 
Pani Skarbnik 
- załącznik inwestycyjny już mamy poprawiony – poz. 13 położenie nakładki 
asfaltowej, poz. 23 utwardzenie drogi od p. Ostrowskiego w kierunku szkoły. 
Pan Burmistrz 
- jeśli chodzi o dołożenie 8000zł, tego nie uwzględniono. Pozyskujemy kolejny 
kamień z podtorza i tam będziemy wozić, proszę o zgodę na pozostawienie drogi w 
kamieniu bo tam na pewno będzie dowiezione ok. 40t, 



- jubileusze OSP, moja propozycja jest taka aby z zaplanowanych na 2012 rok zdjąć 
po 1500zł. My nie możemy nakazać aby jubileusze organizowali co 5 czy 10 lat. 
Proszę o pozostawienie części środków na 2012rok bo o tym budżecie mówimy. 
Nawet jeśli zostaną co 5 lat to zawsze jest okazja aby każda jednostka coś zrobiła na 
terenie lub wewnątrz strażnicy, 
- jest wniosek Komisji Budżetowej aby jeśli pojawią się oszczędności z przetargu na 
drogi zostawić w tym dziale, ale to nie jest wniosek do budżetu, jeśli takie 
oszczędności będą to będziemy nad tym dyskutować. Musimy znaleźć 1mln nadwyżki 
budżetowej dochodów nad wydatkami. Bezwzględnie musimy oszczędzać na 
wszystkim. 
Pani Skarbnik 
- w budżecie nie uwzględniliśmy wzrostu o 2% składki rentowej a potrzeba na to 
248.702zł. 
Radny J. Strzelec 
- nie jestem złośliwy, ale w tych 32tys. na drogę jest Fundusz sołecki, 
- uważam że te 8tys na ten kawałek drogi nie jest dużo, odkąd Pan przyszedł tam 
robimy i brakuje jeszcze 150m asfaltu. Proszę przegłosować bo jak nie to pokaże w 
budżecie gdzie są pieniądze a nie powinny. 
Pan Burmistrz  
- od dzisiaj wozimy kamień, tam 3 odcinki na powiatowych są zrobione. Zawieźliśmy 
tam ok. 500t kamienia z podtorza, w okręgu Mstyczowa jest najwięcej odcinków 
wskazanych do odbudowy. Chciałbym być w porządku wobec wszystkich. 
Radny Z. Konieczny 
- czy wiadomo ile kosztuje 1m2 asfaltu? 
Pan Burmistrz 
- nie wiadomo. 
Radny Z. Konieczny 
- czy 8tys. wystarczy na zamknięcie tej drogi , nie wiemy jakie będą ceny. 
Pan Burmistrz 
- tam jest kilkaset metrów do zamknięcia. 
Radny J. Strzelec 
- Przełaj, Czepiec, Przełaj Czepiecki jest tylko ta droga, wniosek ten zrodził się wtedy 
gdy pojawił się Pana wniosek o drogę do firmy FLUID. Jeżeli jednym coś dajemy to 
szanujmy się wzajemnie. W innych gminach drogi dojazdowe są robione w asfalcie. 
Pan Burmistrz 
- jeśli chodzi o podział środków to 2/3 idzie na drogi wiejskie a reszta na miasto. 
Tłumaczyłem wiele razy, że wniosek został złożony w odpowiednim terminie, 
przedsiębiorca prosi o wykonanie odcinka drogi dzięki któremu transport będzie 
odbywał się bez zakłóceń, deklaruje dofinansowanie 50% tego odcinka drogi. 
Inne gminy uzbrajają tereny żeby ściągnąć inwestorów. Tworzenie klimatu dla 
rozwoju przedsiębiorczości przekłada się na wyższe dochody gminy z PIT z uwagi na 
większą grupę pracujących. 
Jeśli chodzi o oświatę to niewiele większe gminy od nas, w których miasto liczy 
poniżej 5000 mieszkańców dostają o wiele większą subwencję oświatową. 
Radny J. Strzelec 
- Panie Burmistrzu o 8000zł robi Pan problem. 



Radny N. Jawor 
- co z drogami, jeśli np. okaże się po przetargu że braknie na 20m do tego co 
planowaliśmy to czy dołożymy? 
Pan Burmistrz 
Nie, my dopiero robimy przedmiary a przetarg pokaże faktyczne koszty. Nie 
przywiązujmy się do metrów dopiero po przetargu zobaczymy na ile wystarczy. 
Radny N. Jawor 
- rolnik zawsze płaci podatek a przedsiębiorca nie. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie wniosek aby pieniądze jeśli zostaną z przetargu pozostawić 
na drogi. 
Głosowanie 
9 głosów – za 
4 głosy – wstrzymujące się 
- drugi wniosek dotyczy jubileuszy OSP. 
Radny J. Wiencek 
- nie możemy wchodzić w kompetencje OSP. 
Radny J. Sroka 
- chodzi o to aby dofinansowanie z budżetu było co 10 lat. 
Pani Sekretarz 
- nie macie prawa ingerować jakie jubileusze obchodzą stowarzyszenia, jedynie 
możecie nie dać środków. 
Pan K. Chmaruk 
- radni spierają się czy jubileusze mają być co 5 a czy co 10 lat. Proszę zwrócić uwagę, 
że oprócz środków z budżetu strażacy pozyskują wiele pieniędzy na utrzymanie 
obiektów. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- dobrze że na wsiach są remizy strażackie, bo jest to jedyne miejsce gdzie na wsi coś 
się dzieje. To że jubileusze są co 5 lat to dobrze bo zawsze w ramach przygotowania 
jubileuszu strażacy starają się coś zrobić przy strażnicy. 
Pani Sekretarz 
- wasz wniosek powinien dotyczyć kwoty w budżecie na 2012 rok. 
Pan Burmistrz 
- każdy jubileusz mobilizuje środowiska, dostaną trochę pieniędzy a zrobione jest za 4 
razy tyle. Moja prośba to aby na 2012 rok zmniejszyć środki o 4500zł i zostawić po 
1500zł dla 3 jednostek, które zaplanowały jubileusz. 
Radny N. Jawor 
- to był wniosek Komisji Rewizyjnej i Budżetowej aby dofinansowanie z gminy było 
co 10 lat. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- proponuję dać ten temat na Komisje do przepracowania. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał kto jest za ustaleniem jubileuszy strażackich co 10 lat? 
Pan Burmistrz 



- nie bierzmy pod uwagę co ile ma być jubileusz, dalej idącym wnioskiem jest zdjęcie 
4500zł z dofinansowania jubileuszy w 2012 roku i pozostawienie 4500zł dla 3 
jednostek. 
Głosowanie 
9 głosów – za 
1 głos wstrzymujący się 
Pan Przewodniczący 
- aby głosować wniosek o dołożenie 8000zł do drogi p. Strzelca trzeba wskazać skąd 
zabrać. 
Radny J. Strzelec 
- po zamknięciu szkoły w Klimontowie zostaje 50tys. 
- zakup głowicy do badania tarczycy 15tys – zakład nie podpisał kontraktu. 
Pan Przewodniczący 
Głosowanie wniosku o dołożenie 8000zł do drogi 
5 głosów – za 
5 głosów – przeciw 
3 głosy – wstrzymujące się 
Przewodniczący głosował przeciw, wniosek nie przeszedł. 
Poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sędziszów na 
2012 rok 
Głosowanie 
10 głosów – za 
2 głosy – przeciw 
1 głos – wstrzymujący się                uchwała Nr XVI/121/2011 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i  
Rozwiązywania    Problemów Alkoholowych na 2012 rok. 
Głosowanie 
11 głosów – za                                uchwała Nr XVI/122/2011 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
-  przedstawił uchwałę w sprawie uchwalenia Programu  Przeciwdziałania Narkomanii 
dla Gminy Sędziszów na rok 2012. 
Głosowanie 
10 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się                   uchwała Nr XVI/123/2011 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Filialnej w Klimontowie  
oraz utworzonego w szkole oddziału przedszkolnego. 
Głosowanie 
9 głosów – za 
2 głosy – przeciw 
1 głos – wstrzymujący się                        uchwała Nr XVI/124/2011 
Radny J. Strzelec 



- zapytał co poprzez likwidację zyska urząd? 
- Burmistrz mówił że część dzieci przejdzie do Mstyczowa, czy jest możliwość 
zmiany obwodu, bo jeśli nie będzie zmiany to kiedyś dzieci mogą nie być dowożone 
bo nie będą z obwodu, 
- co z budynkiem po szkole? W ubiegłym roku zainwestowano pieniądze a dzisiaj 
budynek dla kogo, ogrzewanie jest olejowe, są tam mieszkańcy. 
Pan Burmistrz 
- Urząd nic z tego nie ma tylko0 budżet gminy zyska ok. 235tys.. Do nas wiele 
samorządów zwraca się o podpowiedź jak to zrobić aby szkoły przekazać do 
prowadzenia przez Fundacje.. 
Po ostatnim spotkaniu 6 osób chce iść do Mstyczowa, my obwód możemy zmienić. Na 
pewno te dzieci będą miały dowóz jeśli będą chciały iść do Mstyczowa. 
- o budynku trudno mówić dziś bo jeszcze nic się nie stało, na pewno zakupimy piece 
do ogrzewania. Rozwiązania muszą być skonsultowane z lokalną ludnością na jaki cel 
go przekazać tak jak to było w Zielonkach, czy budynku po PGR. Jest wola rodziców 
o przejściu dzieci do NR 2 i my to zobowiązanie względem rodziców i środowiska 
wypełnimy. 
Ad. 14 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie Uchwała w sprawie ustalenia kosztu 1 godziny usług 
opiekuńczych w 2012 roku świadczonych  przez   opiekunki domowe  Miejsko – 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sędziszowie. 
Głosowanie 
11 głosów – za 
2 głosy – wstrzymujące się              uchwała Nr XVI/125/2011 
Ad. 15 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie uchylenia uchwały własnej Nr XVI/176/2008 roku    w 
sprawie  szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności, za specjalistyczne 
usługi opiekuńcze oraz warunków częściowego lub całkowitego zwalniania od opłat, 
jak również trybu ich pobierania. 
Głosowanie 
10 głosów – za 
2 głosy – wstrzymujące się                   uchwała Nr XVI/126/2011 
Ad. 16 
Pani Skarbnik 
- w związku ze zmiana identyfikacji podatkowej musimy wprowadzić nowe 
formularze, dotyczy osób i podmiotów zobowiązanych do złożenia nowych deklaracji. 
Odczytała uchwałę w sprawie  określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 
podatkowych. 
Głosowanie 
11 głosów – za 
2 głosy – wstrzymujące się                  uchwała Nr XVI/127/2011 
Ad.17 
Pan Przewodniczący 



- odczytał uchwałę  w sprawie obciążenia nieruchomości oznaczonej w ewidencji 
gruntów wsi Łowinia Nr 60. 
Głosowanie 
11 głosów – za 
1 głos – przeciw 
1 głos – wstrzymujący się                     uchwała Nr  XVI/128/2011 
Ad. 18 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości położonej w 
Borszowicach, proponujemy zmianę kwoty czynszu na 2 600zł. 
Radny J. Strzelec 
- jeśli p. Cieślak wygra przetarg na dowóz śmieci w Sędziszowie i innych gminach, to 
wszystko będzie przywożone do naszego składowiska? 
Pan Burmistrz 
- tak ale tylko z naszego województwa, ale na składowisko może trafiać 20% masy 
śmieciowej, reszta musi być poddana segregacji. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
9 głosów – za 
4 głosy – wstrzymujące się      uchwała Nr XVI/129/2011 
Ad. 19 
Pani A. Skiba 
- 28 października 2011roku  Rada podjęła uchwały o przekazaniu szkół do Fundacji z 
Uśmiechem. Zw. Zawodowe oświaty skierowały pismo do Wojewody o ich uchylenie. 
Wojewoda nie stwierdziła nieważności uchwał, w piśmie wskazano o skreślenie § 2 
uchwał, który mówił że załącznikiem są wzory umów, a wzory umów nie mogą być 
załącznikami.  Stosując się do pisma przygotowano zmiany do tych uchwał . 
- odczytała uchwałę w sprawie zmian w uchwale Nr XIV/99/2011 z dnia 28 
października w sprawie przekazania prowadzenia SP im. Jana Pawła  II               w 
Krzcięcicach Fundacji na Rzecz Wspierania Rodziny oraz dzieci i Młodzieży 
„Fundacja z Uśmiechem” w Kielcach. 
Głosowanie 
11 głosów – za 
1 głos – przeciw             uchwała Nr XVI/130/2011 
Radny J. Strzelec 
- zapytał czy Fundacja może generować zyski? 
Radca prawny 
- nie może generować zysków. 
Ad. 20 
Pani A. Skiba 
- odczytała uchwałę w sprawie zmian w uchwale Nr XIV/101/2011 z dnia 28 
października w sprawie przekazania prowadzenia SP im. Bohaterów Armii Krajowej 
w Tarnawie Fundacji na Rzecz Wspierania Rodziny oraz dzieci i Młodzieży „Fundacja 
z Uśmiechem” w Kielcach. 
Głosowanie 



10 głosów – za 
1 głos – przeciw 
1 głos – wstrzymujący się                uchwała Nr XVI/131/2011 
Ad. 21 
- interpelacji nie zgłoszono. 
Ad. 22 
Radny S. Łazarski 
- zawodowo przestaję zajmować się oświetleniem ulicznym, inna firma wygrała 
przetarg. Zakład który wygrał zmienia ustawienie i stąd braki światła na osiedlach. Od 
1 stycznia trzeba zwiększyć moc zamówioną. 
Ad. 23 
Przewodniczący zamknął obrady XVI sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
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